
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes torsdag den 19. juni 2025 kl. 

18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Martine Bentsen, Mette de Fine 

Licht og Christine Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ koordinator: Jacob Rønlev 

Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Henrik, Mette F, Thomas H og 

Liva. Carsten mødte kl. 19. Phillipa gik kl. 19. 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Valg af ordstyrer 

 

Mette blev valgt 

2. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 18.30 

Orientering 

 

 

 Skolen  

 

 - Legepladsrapport 

Bilag 1. Legepladsrapport skolen - 2025 

Der er en bemærkning omkring faldunderlaget. 

Vi er ved at indhente tilbud på det. 

Redegyngen er meget populær og den er 

desværre gået lidt i stykker, fordi der har været 

for mange elever på den. Vi undersøger hvad 

det koster at reparere den, og hvem der skal 

betale. 

 



- Status på valg til SB 

2 kandidater er fundet og starter i august. 

Desuden har vi også fået en suppleant. 

Og så skal bestyrelsen konstituere sig. 

- Status på skoleårets planlægning 

Skemaer er kommet ud til lærerne og på 

mandag kommer de også ud til eleverne. 

- Eksamen 

Vi har gået gode tilbagemeldinger fra censor i 

samfundsfag over hvor reflekterede vores 

elever er. 

Generelt kan vi se, at karaktergennemsnittet 

ligger over landsgennemsnittet. 

Politikerne er begyndt at spørge ind til 

forskellige emner, og det bruger vi en del tid 

på. Og ofte kommer opgaverne med en kort 

tidsfrist. 

På spørgsmål fra forældrene om status på 

overførsel af midler fra 2024, forklarede Claus, 

at vi har fået en mail fra Henrik, der bekræfter, 

at de 3 skoler alligevel får lov at beholde de 

overskydende/overførte midler. 

 

 Lærerne 

 

 Prøverne er ved at være overstået, og eleverne 

har været dejligt involverede og godt 

forberedte. 

 

 Eleverne 

 

 Intet 

Vi skal overveje om de næste år skal have både 

fællesmøder med det store og lille elevråd og 

individuelle møder. 

 

 Udvalg 

 

 Intet 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

4. Kommende 

forældremøder 

18.30 – 19.00 Bilag 2. Oversigt over forældremøder 

Bilag 3. Talepunkter til forældremøder 2024 

om Skolebestyrelsens rolle og arbejde 

Drøftelse af indholdsdelene i talepapir 

Mette K laver talepapiret færdig inkl. emner 

der vil være  

- økonomi og Dragørmodel,  

- digital dannelse,  

- kortere skoledage, flere valgfag og flere 

2-voksen lektioner og  

- skolens principper. 

Herefter fordelte forældrerepræsentanterne 

møderne mellem sig. 

 



 PAUSE 19.00 – 19.05 

 

 

5. Besøg fra UngDragør 

Troels deltager 

19.05 – 19.45 Overgangen fra SFO til klub. Ideer til hvordan 

forældre og skole kan hjælpe til en bedre 

overgang til klub 

Drøftelse 

Bestyrelsen drøftede hvordan man kan styrke 

overgangen mellem skole og klub. Og der kom 

mange gode tips.  

F.eks. kan skolen lave en liste i den enkelte 

klasse der viser, hvem der tager i klub i dag. 

Klubben kunne godt tænke sig at kunne sende 

beskeder til de forældre, hvis børn ikke bruger 

klubben. Der er en udfordring for 

Nordstrandskolens elever, at de har længere til 

klub end elever fra Dragør Skole, hvilket 

betyder, at vores elever tit oplever, at mange 

aktiviteter er optaget. Vi foreslog at klubben 

laver et kvotesystem, der fordeler tiderne 

mellem skolernes elever. 

Det vil også være en fordel, hvis klubben har 

en kontaktvoksen ift. de nye elever, der starter i 

maj. En voksen der tager imod børnene og 

viser dem rundt i starten af klublivet. 

Troels nævnte, at det vil også være godt, at 

forældrene bakker deres børn op i, at 

legeaftaler kan laves mhp. at tage i klub 

sammen. 

Bestyrelsen vil lægge op til en evaluering af 

Ung Dragør til drøftelse i Det Rådgivende 

Skoleorgan. 

 

6. Formanden 

 

19.45 – 20.00 Orientering om Formandsberetningen 

Bilag 4. Årsberetning for skolebestyrelsen 

2024-2025 

Carsten gennemgik i overskrifter udkastet til 

beretningen. 

Bestyrelsen havde enkelte bemærkninger til 

beretningen, og Carsten laver en endelig 

version. 

Skolebestyrelsen har fået en henvendelse fra 

Dragør Nyt, der gerne vil skrive lidt om 

arbejdet i bestyrelsen. Mette F og Carsten tager 

kontakt. 

 

7. Eventuelt 

 

 Farvel til formanden og Gabriel 

 

 

Kommende møder: 



 


